



Date: 29/04/2018
Reference: CF/B/FK/18/003
Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal
Executive Vice President
Chief Operation Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

التاريخ: 2018/04/29
المرجع: CF /B/FK/18/03
حسن عبدالرحمن السركال المحترم
نائب الرئيس التنفيذي
الرئيس التنفيذي للعمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Clarification pertinent to the
news published on 25/04/2018**

**الموضوع: توضيح بخصوص الخبر المنشور بتاريخ
2018/04/25**

Reference to the correspondence received on 25/04/2018 regarding the news published by the Advisor of the Board of Directors Mr. Ziad Makhzoumi, pertinent to the issuance price of the new shares and the status of Mr. Ziad Makhzoumi in the Board of Directors of the Company, we would like to clarify the following:

بالإشارة الى البريد الالكتروني المرسل لنا بتاريخ 2018/04/25 والمتعلق بالخبر الصادر من مستشار مجلس الادارة السيد زياد مخزومي والمتعلق بسعر اصدار الاسهم الجديدة وصفة السيد زياد مخزومي بمجلس الادارة فاننا نريد توضيح ما يلي:

1. The Board of Directors appointed Mr. Ziad Makhzoumi as Advisor to the Board. The media statement of Mr. Ziad is made in coordination with the Board of Directors of the Company and by the latter's authorization thereof.
2. As for the statement issued by Mr. Makhzoumi redacted as follows, "the proposed price for the issuance of the new shares is the minimum and the final price is determined by the General Assembly and the Sukuk option is considered concurrently", the Company confirms the validity of the news and would like to clarify that the Board of Directors of the Company subsequently held their Second meeting for the year 2018 on Thursday 26/04/2018 and approved the proposal for the issuance of Convertible Sukuk which can be converted into shares in the Company, whereby

1. لقد قام مجلس الادارة بتعيين السيد زياد مخزومي كمستشار له وقد قام السيد زياد بالادلاء بالتصريح لوسائل الاعلام بالتنسيق مع مجلس ادارة الشركة وبتفويض منه.
2. اما بالنسبة للخبر الصادر على لسان السيد مخزومي والذي تم نشره كما يلي "السعر المقترح لإصدار الأسهم الجديدة هو الحد الأدنى والسعر النهائي تحدده الجمعية العمومية، وخيار الصكوك يُدرس بالتوازي". فان الشركة تؤكد صحة الخبر وتضيف بان الشركة عقدت اجتماع مجلس الادارة الثاني لعام 2018 في يوم الخميس الموافق 26 ابريل 2018 وقد وافق مجلس الادارة على اصدار صكوك قابلة للتحويل الى أسهم في الشركة ولم يوافق المجلس على رفع رأس مال الشركة عن طريق





the Board of Directors did not approve the increase of the capital of the Company through the Entry of a New Strategic Partner and whereby this proposal will not be pursued further. Additionally, the Board of Directors will coordinate with the Securities and Commodities Authority (SCA) to obtain the necessary regulatory approvals for the issuance of the Convertible Sukuk and will call for a General Assembly meeting to decide upon the proposal thereof.

دخول شريك استراتيجي جديد، وبذلك فان خيار الشريك الاستراتيجي لم يعد مطروحا، هذا وسوف يقوم مجلس الادارة بالتواصل مع الجهات الحكومية المختصة من اجل الحصول على موافقة اصدار الصكوك القابلة للتحويل الى أسهم ومن ثم دعوة الجمعية العمومية للانعقاد للبت في هذا الموضوع.

Sincerely Yours,

For / Feras Kalthoum
Chief Financial Officer

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

عن / فراس كلثوم
المدير المالي التنفيذي

